



7 天 6 晚台湾环岛游 (台北 / 台中 / 南投 / 高雄 / 台南 / 新竹)

第一天 吉隆坡→台北

齐集于国际机场搭乘国际客机飞往美丽宝岛台湾 - 台北。抵达后，送往酒店休息

第二天 台北 - 台中 (早餐)

早餐后，乘搭专车前往游览【野柳地质公园】，野柳突山海面的砗角，长约 1700 公尺，因波浪拍打，岩石风化造成了各种奇特景观如女王头，仙女鞋等。续前往【九份】，这个位于台湾东北部丘陵地，是依山面海的山城聚落，也是昔日的金矿产区，同时也是影“悲情城市”的外景地。在这里还可以品尝到不少的特产小吃。随后，乘搭专车前往台中。抵达后，前往台中享誉中外的超人气【逢甲夜市】自由逛街购物。

第三天 台中 - 南投 - 高雄 (早 / 午餐)

早餐后，乘搭专车前往游览【921 埔里纸教堂】。随后，前往游览著名的【日月潭风景区】，乘船欣赏四周群山环绕，湖水清晰，景色优美及拥有“宝岛明珠”之称的日月潭。随后，乘搭专车前往高雄。抵达后，游览【高雄真爱码头】及车游【爱河】。今晚，前往高雄繁华之一的【六合夜市】，一睹高雄市最负盛名的夜市，全长 380 公尺共设有 170 个摊位，大多以小吃、娱乐游戏为主。

第四天 高雄 - 台南 - 南投 (早 / 午 / 晚餐)

早餐后，送往游览【西子湾风景区】，位于高雄市西侧，北靠万寿山，南隔高雄港与旗津半岛相望，是一处以黄澄沙滩、碧蓝海水浴场、迷人的夕阳美景及天然礁石闻名的湾澳；浑然山海衬着繁忙进出高雄港的各国船只，可谓最具港都特色的风景区。接着前往【平安老街】，您还可以品尝当地的小吃。续往参观【竹山茶园】体验采茶。之后前往【明山松林町】和【妖怪村】，是个古老的传说，为了纪念松林胜一本名为林胆而修建。您还可以自费尝试咬人猫面包。

第五天 南投 - 新竹 - 台北 (早 / 晚餐)

早餐后，前往【六福村主题乐园】，目前共有 4 个主题村，美国大西部，南太平洋，阿拉伯皇宫和非洲部落等你来共度欢乐时光！乐园里还住了难得一见的白老虎。非洲部落是全台湾唯一一座开放式放养式的野生动物园(含入场 + 任玩卷)。随后前往【凤梨酥专卖店】，选购台湾著名的凤梨酥及土特产。接着前往【台北 101 大楼】(89F 观景自费)，此为台湾最高建筑物，其中各式商店林立，可尽情参观选购您所喜爱的商品。今晚，前往台北著名闹市【西门町】，体验新时代的购物天堂及时下年轻族群的流行指标。

第六天 台北 (早 / 午餐)

早餐后，参观纪念蒋故总统中正先生的【中正纪念堂】(台湾民主纪念馆)，建筑充分提示中国特色之美，气势雄伟。之后，途经【总统府】后往气势雄伟的【忠烈祠】，里面供奉着为国捐躯之英勇烈士的牌位，您也可以与屹立于门口守卫之三军合形纪念。随后，前往游览【淡水老街】及【渔人码头】，您可以在那里品尝到当地的美食。今晚，前往台北市名气最盛，规模最大的夜市【士林夜市】自由逛街购物及品尝地道美食。士林大饼包小饼，生炒花枝，青蛙下蛋，上海煎包，大香肠，蜜豆冰等，林臭豆腐，士林大鸡扒，可免费品尝台湾著名的地道美食。

第七天 台北→吉隆坡 (早 / 午餐)

今早，前往【A PLUS 免税店】，选购名牌免税商品。午餐后，送往桃园国际机场乘搭国际航班飞返吉隆坡。结束您愉快的台湾环岛之旅。

备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL-5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

TOUR CODE: CTWTPE/TPE07

7DAYS 6NIGHS TAIWAN TOUR (TAIPEI/TAICHUNG/NANTOU/KAOHSIUNG/TAINAN/XINCHU)

DAY 01 KUALA LUMPUR → TAIPEI

Your vacation will begin with the flight to **Taiwan**. Upon arrival, send to hotel for rest.

DAY 02 TAIPEI-TAICHUNG (B)

After breakfast, we will proceed to **Yeliu Stone Park** to see unique geological features, such as fantastic rock formations sculpted by nature, with names that echo their shapes such as Queen's Head and Fairy Shoe. After, proceed to **Chiufen**, the filming site of 'Sad City' which is located up in the hills of Northern Taiwan. You can see the old fashioned way of life that still exists. With the aura of an old mining that still apparent, Chiufen radiates a variety of emotions; Here you can savour some famous local snacks, such as Dou Kou Beef Boodles, A-Pou fashion ball soup, Chiufen Yam Ball Soup and Shen-Ken Stink Tou-Fu. After, proceed to **Taichung** by coach. Tonight, visit the Taichung **Feng Jia Night Market** to shop for low-priced price clothes and try delicious local snacks.

DAY 03 TAICHUNG-NANTOU-KAOHSIUNG (B/L)

After breakfast, proceed to visit **Puli 921 paper church**. After continue our journey to Taichung where you will visit the biggest fresh water lake in Taiwan – **Sun Moon Lake**. The Lake covers an area of 793 hectares and the length of the lake is about 33 km. It is divided into two sections by Lalu Island. The southern part is shaped like a new moon and the northern part is shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake and visit **Wen Wu Temple**, which is dedicated to Confucius and Guandi, named and dedicated to Confucius, Yue Fei and Guan Yu, as well as Xuanzang. After continued proceed to Kaohsiung by coach. Upon arrival, visit **The Love Pier** and car tour **Love River**. Here can appreciate Kaohsiung modern urban style skyscrapers, overlooking Kaohsiung harbor to experience the shock of the ship into the territory, during the day and night, each with a different style. Tonight **Leo He Night Market**, a great place for bargains, shopping and local snacks.

DAY 04 KAOHSIUNG-TAINAN-NANTOU (B/L/D)

After breakfast, visit the **West Bay National Scenic Area**. Next visit the **Ping an Old Street**. It is a combination of food, snacks and old buildings with folk colors and nostalgic flavor. The most popular traditional snacks age and Iron Egg are worth to try. Next to experience the Caicha in **Chushan tea garden**. Then go to **Mountain Pine Town** and **Monster Village** (own expense try nettle bread). Arrived fairy tale forest farms to experience farm life close to nature.

DAY 05 NANTOU-XINZHU-TAIPEI (B/D)

After Breakfast, send **Leofoo Village Theme Park**, a total of four theme village, the American West, the South Pacific, the Arab Palace and the African tribes such as you to ride out the Happy Hour! A rare white tiger is still living in the park. African tribes in Taiwan, only an open-stocking wild zoo(including admission + Unlimited Ride). After visit to the **pineapple cake shop**. After, visit the **Taipei 101** (89F viewing at their own expense), the tallest building in Taiwan, including all kinds of shops, you can enjoy the visit and purchase your favorite products. Next to the famous downtown **Ximending**, experience a new era of shopping paradise in a timely manner under the younger of the popular indicators.

DAY 06 TAIPEI (B/L)

After breakfast, visit to **Chiang Kai-shek Memorial Hall** (Taiwan Democracy Memorial Hall), building the full beauty tips with Chinese characteristics, impressive. Later, after passing through the **presidential palace** to the impressive Martyrs, which honors the heroic drive for the country to donate the memorial tablets of martyrs, you can also work with the armed guards standing in front of **Co-Tong Memorial**. After, visit the **Dansui Old Street** and **Fisherman Wharf**. Then drive to the famous **Shihlin night market**, at own expense authentic taste of Taiwan's famous food.

DAY 07 TAIPEI→KUALA LUMPUR (B/L)

Today, free shopping at **A Plus Duty Fees Shop** for you do some last minute shopping. After lunch, transfer to airport for your returning flight.

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement